
   
 
Interpellation från Carolina Bringborn (M) till Angelique 
Prinz Blix (L) om tillgången på LSS-bostäder 
 
Omsorgsnämnden får varje kvartal en redovisning av hur det ser ut med antalet ej 
verkställda beslut. Anledningen till detta är att LSS är en rättighetslagstiftning och 
varje beslut som inte kan verkställas är därför att anse som ett misslyckande. Vi vet 
att det finns flera skäl till att ett beslut inte kan verkställas men i grund och botten 
handlar det om en brist på bostäder som är anpassade efter brukarnas behov. I 
budget för 2020 tillförde den styrande minoriteten pengar för att antalet LSS-bostäder 
skulle öka, närmare bestämt 28 miljoner kronor. Frågan är vad som har hänt med de 
pengarna? Hur många nya bostäder har tillkommit inom LSS och på vilket sätt har de 
gjort det? Klarar nämnden av att göra av med pengarna i budget för det som de är av 
sedda till och när väntas nämnden nå målet för antalet nya bostäder? Moderaterna 
avsätter 45 miljoner kronor i budget för 2021 i syfte att tillskapa fler boenden. 
Eftersom vi tror på att i större utsträckning än idag använda oss av LOV som ett 
komplement till att kommunen bygger eget tror vi också att det är pengar som kan 
göra nytta.  
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga följande:  
 

• Hur många nya bostäder har det blivit för de pengar som minoritetsstyret har 
avsatt för just LSS-bostäder? 

• Hur ser prognosen ut framöver? 
• I det fall målet inte ser ut att nås, vilka andra lösningar kan minoritetsstyret 

tänka sig att använda för att fler med LSS-beslut ska kunna få den bostad de 
har rätt till? 

• I det fall nämnden inte lyckas få fram tillräckligt många nya bostäder undrar 
jag hur de styrande ser på att i större utsträckning använda sig av lösningar 
som LOV och andra upphandlingsformer? 

 
Carolina Bringborn (M) 
20 oktober 2020 
 
 
 


